
Bronsyxans samfällighetsförening styrelseprotokoll nr 2-2018

Datu m : 20 18-02-1 3 kl. 1 9: 00

Närvarande:
Esa Pasanen, Ordförande
Ulla Pettersson, Kassör

Gunnar Larsson, Vice ordförande
Leif Kristoffersson, Sekreterare

$ 1 Mötets öppnande
Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

$ 2 Föregående protokoll
Föregående styrelseprotokoll, nr 10-2017 och 1-2018, gicks igenom och godkändes.

$ 3 Hemsidan (www.villaagarna.se/bronsyxan)
lnget nytt att rapportera.
Har du synpunkter på Hemsidan, saknar något eller vill ha e-post med information eller när sidan
uppdateras, kontakta Leif Kristoffersson på leif.kristoffersson@qmail.com

$ a Uppföljning och eventuell rapportering om frågor från tidigare möten
4.1 Lekplatser
lnget nytt att rapportera.

4.2 Kallv atte n rö rs p rojektet
Preliminär tidplan från Dambergs Rör:
- vecka 812. Etablering och undersökningar. Ev vattenavbrott i delar av föreningen under 1 dag
- vecka 813. Rekognosera i samtliga husgrunder för att kunna ge detaljerad tidplan. Besiktning av
dagvattenledningar och andra ledningar för eventuella läckage. I mån av tid start dragning av nya
kallvattenledningar
- vecka 814-818. Sammankoppling av nya systemet, ombyggnad i värmecentralen. Kontroller.
Vattenavbrott under 1 dag ihela foreningen troligen vecka 817 eller818
- vecka 822-824. Rivning och bortforsling av material. Avetablering. Dokumentation.

4.3 Värmeprojektet
lnget nytt att rapportera

4.4 Läs till nedstigningsbrunnar
Ett nytt kraftigare lås har köpts in och monterats på en av luckorna. Utvärdering pågår för att se om
detta klarar förfrysningsproblemen bättre än de nuvarande låsen.

4.5 Personuppgiftshantering, nya regler från maj2018 'General Data Protection Regulation' (GDPR)
Esa har utbildningen. Ulla och Leif är anmälda till utbildning den 14 februari, 2018 arrangerad av
Villaägarna,

4.6 Kodlås till sophusen
Styrelsen har begärt in offert för att ersätta befintliga lås med kodlås. Offerten ännu inte erhållen.

$ 5 Rapporter
lnget att rapportera.

$ 6 Skrivelser
lnget att rapportera.

$ 7 Ekonomi
7.1 Bokslut
Mötet beslutade att fastställa av kassören presenterat bokslut.

7.2 Budgetförslag
Mötet fastställde ett budgetförslag gällande kvartal 3 och 4, 2018 samt kvartal 1 och 2,2019.
Förslaget innebär oförändrad föreningsavgift for 2018 och en hojning med 100 kr för 2019 där
höjningen inkluderar generella kostnadsökningar samt utgifter för lekplatsprojektet.
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7.3 Banklån
Mötet beslutade att ge Esa och Ulla i uppdrag att för foreningens räkning teckna samt lyfta ett
banklån på MSEK 1,5 för finansiering av kallvattenrörsprojektet.

g 8 övriga frågor
8.1 SMS-avisering till alla i foreningen
Leif Kristoffersson har testat en funktion för grupp-SMS. Mötet ansåg att behov kan finnas för akuta
meddelanden till föreningen vid t.ex. brott och olyckor och t.ex. snöröjningarna. Mötet beslutade att
införa detta på prov. Leif har många mobilnummer redan men inte alla så anmäl era mobilnummer till
honom så kommer ni med idistributionen..

8.2 Personuppgiftshantering, GDPR
Styrelsen ser över de nya reglerna och vidtar de åtgärder som behövs. lnformation till föreningen
kommer under våren 2018.

g.3 Motioner till Arsstämman
Styrelsen påminner om att eventuella motioner ska vara styrelsen tillhanda senast 31 mars 2018.

8.4 Bilmotorkörning inne i garage
Styrelsen har fått information m.a.p. detta och med 'krav' på åtgard. Styrelsen påpekar att detta inte är
en fråga för samfälligheten. Styrelsen vill ändå passa på att uppmana alla att visa skälig hänsyn till
grannar när det gäller oljud och lukt.

$ 9 Nästa styrelsemöte
9.1 Styrelsen kallas till styrelsemöte den 5 april2018 k|.19:00 hos Ulla Pettersson, Kultyxgatan 16.

9.2 Sammanträdesplan 201 8
Mötet gjorde ett försök att bestämma datum för alla styrelsemöten under 2018 men nådde inte i mål
med detta försök. De möten som beslutas om informeras på Hemsidan och styrelseprotokollen anger
och kommer att ange endast när nästa möte är.

9.3 Arsstämma2018
Mötet beslutade att årets stämmabli 24 maj2018 kl. 19:00 i Brandthovdaskolans matsal.
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S 10 Avslutning
förklarade mötet avslutat.

Krist
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